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ŘÍJEN 2024 ŠKOLNÍ ČASOVINY ROČNÍK II                 ČÍSLO 2 

 

Z obsahu: Představujeme školní parlament i nové kantory, 100 000 Kč pro sedmáky!, Drakiáda 

Školní parlament 

Na snímku představujeme zástupce zvolené do žákovského parlamentu naší školy 

Horní řada zleva: Natálie Kabelková (9.A), Kristýna Mácová (9.A), Simona Mojžíšová (9.B), Denisa Stejskalová 

(9.B), pod nimi stojí Antonín Rožboud a Tereza Kaiserová (oba z 8.B) a zástupci 8.A Jan Kašpar s Laurou Szekely. 

Dále pak Veronika Herrmannová a Dominik Šicner ze 7.B, Marcel Gregor (7.A) a Ondřej Vrábek (5.tř.). V dolní 

řadě zleva je Aneta Jungbauerová (4.A), Anastázie Vlašánková (4.B), Alžběta Balíčková (5.tř), Dora Vavrochová 

(6.A), Adam Zachariáš (6.B) a Lukáš Novák (6.A). Chybějí: Tomáš Fousek, Matěj Zámečník, Vendula Zátopková a 

Adelaide Chacińska 

 

Najdeš nás tady (klik) —› 

https://www.zsku.cz/skolni-casopis/
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Představujeme nové tváře učitelského sboru 

Naši reportéři v průběhu září a října vyzpovídali 

nové tváře našeho učitelského sboru. Co se dozvěděli? 

 

Paní učitelku Mgr. Anetu Říhovou zpovídala Natálie 
Litvanová z 9.B. 

Mohla byste se nám krátce představit? Jmenuji se 

Aneta Říhová a pracuji u vás na škole jako učitelka 

převážně do 7. třídy. 

Odkud jste k nám přišla? Já jsem čerstvě po škole. 

Proč jste si vybrala naši školu? Protože mě to lákalo a 

byly dobré předměty, které bych mohla vyučovat. 

Jak se vám u nás zatím líbí? Moc se mi líbí, děti jsou 

hodné a zdraví. A líbí se mi tu, zatím. 

Překvapilo vás něco? Zatím nic mě nepřekvapilo. 

Co ráda děláte po práci? Vařím, cvičím pilates a 

připravuji se na výuku. 

Děkuji za rozhovor, Natálie Litvanová 

Laura Szekely a Eva Štěpánková z 8.A pozvaly na 

podcast paní učitelku Tereza Heiderovou, třídní 

učitelku 2.B. Pustit si ho můžete zde: 

 

 

 
 

Rozhovor s panem učitelem Hepnarem přineseme 

v příštím čísle Plavnické 300. 

Novou paní učitelku třídní žáků 4.A Mgr. Marii 

Knetlovou požádaly o rozhovor Aneta Šímová a Simona 

Mojžíšová z 9.B. 

Jak byste se nám krátce představila? Dobrý den. Mé 

jméno je Marie Knetlová. Učím na této krásné škole 

prvním rokem. Všichni kolegové jsou ke mně moc fajn a 

studenti také. 

Proč jste k nám přišla? Byla jsem dlouhou dobu 

v Budějovicích na jedné škole. Tam už jsem začala 

pociťovat takový stereotyp tak, že jsem šla na jednu 

venkovskou školu a tam jsem byla jen za mateřskou 

dovolenou za paní učitelku na mateřské dovolené, která 

se vrátila po těch čtyřech letech a já jsem tady našla 

tuhle školu. 

Co říkáte na žáky této školy? Zatím mám samé fajn 

zkušenosti, takže věřím tomu, že vše bude probíhat dále 

stejně příjemně. 

Takže se vám tady líbí? Ano, líbí se mi tu. 

Změnila byste něco na této škole? Já se ráda zapojím 

do nápadů učitelů z této školy a třeba přijdu s něčím, 

s nějakým nápadem, ale že bych dělala nějaké velké 

změny to ne. 

Překvapilo vás něco, pozitivně nebo negativně? 

Překvapili mě milí lidé, já to neberu jako samozřejmost 

v dnešní době, takže to jsem příjemně překvapená, jak 

je to tady fajn. 

Co ráda děláte po práci? Ráda chodím běhat, někdy 

hraju na kytaru 

Děkujeme za rozhovor, 

Aneta Šímová a Simona Mojžíšová 

Halloween se stezkou odvahy i tradicemi 

Blíží se halloween a jelikož jsme 9. třída vpadá na 

nás povinnost uspřádat nezapomenutený strašidelný 

zážitek pro naše milé mladší spolužáky z nižších 

ročníků. 

Připravují se různé hry a letos opět po několika 

letech zavítáme s děsivou stezkou odvahy za dveře 

sklepení. Těšit se mohou všechny děti od prvních do 

čtvrtých tříd. 

Doufáme, že děti neodejdou ani zklamané, ani 

traumatizované, ale se skvěle prožitým zážitkem, který 

jim z paměti nezmizí. 

Adéla Bartušková, Martina 

Skamenová, Lea Smudková 

 

 

 

by Laura a Eva 

../../audio-video/Rozhovor%20s%20učitelkou.m4a
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V týdnu od 30. září do 4. října proběhly ve 4. – 9. 

třídách volby do školního parlamentu. Každá třída si 

zvolila své zástupce, jednoho chlapce a jednu dívku (v 

9. třídách výjimečně dvě dívky). Složení školního 

parlamentu již známe, proto jsme všechny „poslance“ 

vyzpovídali a položili jim několik otázek. První sérii 

rozhovorů přinášíme v tomto vydání. 

1) Překvapilo tě zvolení do školního parlamentu? 

2) Jak budeš reprezentovat svou třídu a školu 

v parlamentu? 

3) Co budou tvé priority? 

4) Co bys chtěl(a), aby se na škole změnilo? 

5) Jak vnímáš naši školu? 

6) Jaké máš zájmy a koníčky? 

Simona Mojžíšová – 9.B 

1) Trošku jsem to očekávala 

2) Budu naslouchat své milované spolužáky a 

bude se snažit prosadit jejich názor 

3) Moje priorita je má třída 

4) To je naše spolupracovnické tajemství 

s Denčou (Stejskalovou), které se odhalí během 

školního roku 

5) Naši školu mám docela ráda a přijde mi fajn 

6) Ráda sportuju, mám ráda zvířata a jezdím na 

koních 

Denisa Stejskalová – 9.B 

1) Nepřekvapilo, mé jméno padlo už před 

volením. Jsem místo kluka 

2) Budu chodit na schůzky a naslouchat 

spolužákům 

3) Moje třída, jsme tu poslední rok, takže to tu 

pořádně změníme 

4) To je naše spolupracovnické tajemství se Símou 

(Mojžíšovou), které se odhalí během školního 

roku 

5) Myslím si, že je dobrá ale nějaké věci by se daly 

změnit 

6) Od mala tancuji a maluji 

Laura Szekely – 8.A 

1) Ne, nepřekvapilo 

2) Budeme prosazovat názory a návrhy našich 

spolužáků 

3) Změna ve škole 

4) Více společenských akcí 

5) Proti jiným školám v ČB mi přijde lehčí, ale 

nevadí mi to 

6) Tanec (street dance) a hudba 

Jan Kašpar – 8.A 

1) Ne, nepřekvapilo 

2) Budu prosazovat názory a návrhy mých 

spolužáků 

3) Vyslechnout třídu, prosazovat naše nápady a 

dělat naši školu lepší 

4) Více výletů a akcí 

5) Myslím si, že se škola zlepšila, že se snaží 

přizpůsobit žákům 

6) Tenis, fantasy filmy 

Antonín Rožboud – 8.B 

1) Ne, věděl jsem, že mě spolužáci podporují 

2) Jak nejlépe budu umět, s nasazením a 

zodpovědně 

3) Prosadit co nejvíce požadavků od svých 

spolužáků 

4) Změna způsobu výuky a přístup u některých 

učitelů 

5) Spíše pozitivně 

6) Sport (fotbal, florbal), doprava (veřejná 

hromadná), modelářský kroužek, hra na bicí, 

focení 

Tereza Kaiserová – 8.B 

1) Zvolení do parlamentu mě velmi překvapilo 

2) Tak, aby se za mě nestyděli. 

3) Řešit problémy naší třídy 

4) Chtěla bych na škole více jazykových kroužků, 

např. angličtiny, protože mi přijde důležitá 

5) Vnímám jí docela pozitivně (někdy se tam i 

těším) 

6) Ráda tancuju, čtu a chodím ven 

Adelaide Chacińska – 7.A 

1) Ano 

2) Budu se snažit prosazovat názor naší třídy 

3) Udělat vše proto, aby žáci chodili rádi do školy 

4) Aktivně trávit přestávky – deskové hry, ping-

pong, fotbálek atd. 

5) Mám jí ráda, ale někdy nemáme téměř žádné 

přestávky 

6) Hraju na klavír, zpívám ve sboru, ráda si kreslím 

a píšu knihy. A starám se o zvířata – slepice, 

pes, kočky 

Pokračování na str. 5 
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Aktivity tříd 

Přírodovědný klokan zná vítěze 

Středa 16. října byla letos 

vyhrazena tradiční soutěži 

Přírodovědný klokan pro žáky 

8. a 9. tříd. Jako každý rok i 

letos klokan proskákal naší 

školou. 

Soutěže, která zahrnuje 24 otázek 

z přírodovědných předmětů (matematika, 

fyzika, přírodopis, zeměpis), se zúčastnilo 18 

žáků z 8.A, 9.A a 9.B. Žáci z 8.B zájem 

neprojevili. Otázky byly rozděleny podle 

obtížnosti do tří stupňů a úkolem bylo nejen 

získat nejvíce bodů, ale také zvolit vhodnou 

strategii odpovědí. V případě chybné 

odpovědi totiž nepřibyl žádný bod, ale 

naopak se jeden odečetl. 

A jak to celé dopadlo? Nejvíce bodů získala 

Eliška Matějčková z 9.B (73 b), druhý skončil 

Tomáš Schmied ze stejné třídy s 55 body a 

třetí místo obsadil Jiří Tybitancl z 8.A s 52 

body. Blahopřejeme! 

Některé otázky můžete zkusit i vy na str. 6. 

FUK 

Bádání čtvrťáků s Cassiopeiou 
Ve čtvrtek 17. října se čtvrté třídy zúčastnili venkovního 

výukového programu s CEV Cassiopeia, který vedl Tomáš Smrž. 

Program byl zaměřen na živou přírodu v okolí školy. Zejména pak 

na zkoumání stromů, bádání o plošticích a na rybníček, jehož 

barva je zřejmě ovlivněna jílem. 

Postřehy a momentky z parku, kde vše probíhalo, přinášíme i 

vám.                                                                                                        KNE 

Sam a Nelča: „Ráno jsme přišli do školy ve sportovním oblečení. 

V 8:20 jsme vyrazili do parku. Tam nám pan lektor vysvětlil 

pravidla první hry. A šli jsme hledat karty, ze kterých vznikla 

básnička o stromech. 

Pak jsme přešli do jiné části parku a pronásledovala nás kočka. 

Zkoumali jsme ploštice s lupou; žluté kosatce a další rostliny v 

rybníčku.“ 

Ostatní spolužáci: „Co tě nejvíc zaujalo?“ 

Když pan lektor vyprávěl o plošticích. 

Běhání pro kartičky. 

Zábava. 

„Jaký je tvůj oblíbený strom?“ 

Lípa, topol osika; bříza; javor; jírovec 

Postřehy dětí ze 4.B 

Momentky z venkovního programu přírodovědy žáků 4. tříd 

Matematická soutěž Pythagoriáda 
Ve dnech 23. -24.10. 2024 psali zájemci z řad žáků druhého stupně matematickou soutěž „Pythagoriáda". 

Letošní ročník byl inspirován sporty a v létě konanou olympiádou v Paříži. Celkem se jí zúčastnilo 50 žáků z 6.-9. 

tříd. Přehled těch nejlepších najdete na další straně (5) a ukázku některých otázek na str. 6.                          SED 
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Aktivity tříd 

Marcel Gregor – 7.A 

1) Ano 

2) Ve všem, co půjde 

3) Fotbal 

4) Aby začínala později 

5) Normální škola 

6) Fotbal 

Exkurze do Prahy – deváté třídy 

Ve čtvrtek 

24. 10. jsme 

jeli do Prahy. 

Jeli jsme cca 

2,5 hodiny. 

První jsme 

šli do kostela 

Cyrila a 

Metoděje a 

pod 

kostelem 

jsme 

navštívili 

památnou kryptu Heydrichiády. Potom jsme došli k Muzeu Policie ČR a pán nás 

tam provedl. Moc nás to nebavilo, bylo to dlouhé. Po prohlédnutí jsme šli na 

metro a jeli s přestupem na Florenc do Palladia. 

Tam jsme měli 2,5 hodiny na rozchod a potom jsme se zase sešli. 

Šli jsme k autobusu a tam se převlékli a vyrazili do divadla Karlín. 

Šli jsme na muzikál s názvem The Bodyguard, v hlavní roli byla Eva Burešová. 

Všem se nám muzikál i celý výlet do Prahy moc líbil.         Denisa Stejskalová, 9.B 

100 000 Kč pro sedmáky! 

Žáci 7. ročníků dostali od fiktivního sponzora smlouvu na 100 000 Kč pro své aktivity. Ve smlouvě bylo jasně 

vymezeno, na co je smějí použít, i to co by se stalo, pokud by pravidla nedodrželi. A protože spolupráce ve škole 

vázla a dohoda se nedařila, dostali dobrovolný úkol, aby ostatní přesvědčili a získali je právě pro svůj návrh. 

Do úkolu jsme propojili mezipředmětové vztahy a jeden z výsledků si můžete prohlédnout ve video 

upoutávce Tomáše Novotného ze 7.A. Ukázky z prezentace Eleny Medkové, Lucie Vyšínové a Veroniky 

Herrmannové najdete na poslední straně Plavnické 300. 
 

Výsledky Pythagoriády podle jednotlivých tříd. Úspěšným řešitelem kola se stal každý soutěžící, který získal 10 

a více bodů. 

6. třída                                                                                            7. třída 

 

 

 

 

8. třída                                                                                            9. třída 

 

 

 

Co nás čeká v 

listopadu? 

Poznamenejte si do 

kalendáře. 

5.-12.11. IT slot, 4.-

15.11. Bobřík 

informatiky, 7. a 8.11. 

Vzdělání a řemeslo, 

11.11. Třídní schůzky + 

konzultační odpoledne, 

14.11. Hudební pořad, 

19.11. Vánoční focení, 

22.11. Exkurze Heluz, 

25.11. Vídeň 

../../17.10.-VkZ7B-výlet.mp4
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Úkoly a soutěže nejen pro bystré hlavy 
 

Dokážete správně rozšifrovat tuto větu? K odkrytí vzkazu použijte šifrovací tabulku 
 

 A E I O 

U A B C D 

L E F G H 

M CH I J K 

N L M N O 

P P Q R S 

R T U V W 

S X Y Z  
 

OTÁZKY PŘÍRODOVĚDNÉHO KLOKANA 
 

Ve které fázi Měsíce dochází k zatmění Slunce? 
(A) úplňku (B) první čtvrti (C) novu (D) třetí čtvrti (E) novu i úplňku 
 
Vyber skupinu, ve které jsou pouze tažní (stěhovaví) ptáci: 
(A) bažant, holub, káně (B) drozd, jiřička, kos (C) poštolka, strakapoud, sýček (D) čáp, skřivan, 
vlaštovka (E) sýkorka, vrabec, vrána 
 
Čtverec o velikosti 5×5 je sestaven z kachliček o velikosti 1×1, které mají všechny 
stejný vzor, jak znázorňuje obrázek. Kterékoli dvě sousedící kachličky čtverce 
mají stejnou barvu podél společné strany. Obvod velkého čtverce se skládá z 
černých a bílých úseček o délce 1. Určete nejmenší možný počet černých úseček 
na obvodu:  
 (A) 4 (B) 5 (C) 6 (D) 7 (E) 8 
 

OTÁZKY MATEMATICKÉ PYTHAGORIÁDY 
 

(6. ročník) Děti sledovaly olympijský triatlon. Skládal se z 1500 m plavání, 40 km jízdy na kole a 
běhu, jehož délka tvořila čtvrtinu cyklistické trasy. Kolik metrů urazili závodníci celkem? 

Závodníci urazili ........................m 
 

(7. ročník) Světový rekord v ženském běhu na 100 metrů, který drží americká sprinterka 
Florence Griffith-Joynerová, má hodnotu 10,54 s a zaběhla ho v roce, který máte za úkol určit. 
V jakém roce rekordu dosáhla, jestliže víme: 

● rekordu dosáhla v osmdesátých letech dvacátého století, tedy v letech 1980–1989 ● hledaný 
rok je beze zbytku dělitelný čtyřmi ● hledaný rok je násobkem čísla 71 

Sprinterka rekordu dosáhla v roce…………………... 

 

(8. ročník) V závodu horských kol se před Ondřejem Cinkem umístily dvě třetiny závodníků a za 
ním dojelo 11 závodníků. Kolik závodníků startovalo v tomto závodě celkem? 

V závodě startovalo celkem …………………………………… závodníků. 

 

(9. ročník) První novodobé olympijské hry se konaly v dubnu roku MDCCCXCVI v Athénách. Od 
té doby se letní olympijské hry konaly každé čtyři roky s výjimkou let MCMXVI, MCMXL a 
MCMXLIV. Kolikáté (skutečně konané) LOH proběhly letos v létě v Paříži? 

Letos v Paříži proběhly ……….…. LOH 

UE NA UA LO NO PA PI LA MI ME 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------  

SI UA PO ME LE PI RE MI          SI PA PI UA RI RE          PI NO UO ME UI RE NE 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------  
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Anglické okénko 
Máte rádi angličtinu a chcete si ji procvičit? První text napsal Tomáš Novotný, druhý Elena Medková. Oba ze 

7.A. 

Překlad – poznámky 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

 

Překlad – poznámky 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

______________________________________ 

Žáci 7.A tvořili při pracovních činnostech výrobky na Halloween. Foto SED 
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Průběh výstavby přístavby ZŠ – říjen 2024 
 

Během října dělníci vylili základové pasy betonem, vybudovali základ výtahové šachty, založili šalovací tvárnice 
do pasů a do zhutnělé základové desky přibyly i rozvody odpadních a kanalizačních potrubí. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

CHCEŠ PSÁT 

DO NAŠEHO 

ČASOPISU? 

ZAPOJ SE 

A TVOŘ! 

PLAVNICKÁ 300 

Školní časoviny, které můžete tvořit i VY! 

Vychází každý měsíc. Najdete v nich zprávy o životě ve škole, soutěže, nápady a mnohem víc. 😊 
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S prvňáčky se učíme počítat do pěti a pomáhají nám 
v tom i kaštany.                                                              TESm 

Začal nám bruslařský kurz, 1. lekce se nám moc líbila, i 
když byla docela i náročná. I přesto se těšíme na další. 

2.A, LIP 

Při drakiádě si děti užily nejen pouštění draků, ale i 
opékání špekáčků. 

Drakiáda bez větru 
V pondělí 21. 10. 2024 proběhla tradiční družinová 

Drakiáda. Krásný slunečný den kazily pouze 
povětrnostní podmínky, nefoukal bohužel téměř vítr. 
Přesto jsme si všichni zábavu užili. Bylo velmi těžké 
donutit draka vůbec vzlétnout, protože větřík foukal 
velmi slabě a nárazově. Děti, maminky i tatínkové, ale 
také babičky a dědové se však nevzdávali a pomáhali 
běhat s draky po hřišti. Některým se i podařilo, aby 
drak aspoň na okamžik vzlétl. 

Kdo už byl vyčerpaný z pouštění draka, vyrazil k 
táboráku na zahradu školy a mohl si opéci špekáčky. 
Celá akce se i přes bezvětří všem líbila, děti i dospělí 
si užili slunné podzimní odpoledne společně a 
zábavně. 

Ale drakiáda byla také soutěživá. Porota, složená 
z vychovatelek jednotlivých oddělení vše pečlivě 
sledovala a určila výherce v jednotlivých kategoriích. 

Vítězem v kategorii největší drak se stala Natálka 
Krátká z 1.B, v kategorii nejdelší drak se stala Eliška 
Kolářová z 2.B a v kategorii nejkreativnější drak 
vlastní výroby se stala Stela Švarcová z 5.třídy. 

Blahopřejeme vítězům a děkujeme všem dětem a 
zúčastněným za milé společně prožité odpoledne! 

Vychovatelky ŠD 

Tady nás najdeš (klik) —› 

https://www.zsku.cz/skolni-casopis/
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